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Emne: [BULK] Spørsmål til ordføreren 

 

Spørsmål 1:  
Per dags dato har vi bare én hurtigladerstasjon på Osterøy. Det fører til at det fort blir kø på den 
ene hurtigladeren vi har på Osterøy. Om politikerne ønsker at vi skal kjøre mer el-bil, er det 
politikerne sin oppgave å legge til rette for at en kan gjøre dette, blant annet gjennom bedring 
av ladeinfrastruktur.  
  
Nylig kom det frem i en rapport fra NAF at Osterøy vil få høyere drivstoffpriser med SP og AP i 
regjering. Dette vil bety at enda flere blir tvunget over i el-bil. 
  
Vil ordføreren se på problematikken med at vi ikke har nok hurtigladestasjoner på Osterøy?  
 
 
Spørsmål 2: 
I våren og sommeren som var vet vi at politi, ambulanse, redningsskøyte og brannvesen hadde 
flere utrykninger til Osterøybrua hvor det var personer som hoppet og som prøvde å hoppe. Slik 
har det, dessverre, vært i mange år.  
 
Nå er det på tide at politikerne tar grep og sørger for at broen sikres mot slike tragiske 
hendelser. Vil ordføreren gå i dialog med Statens Vegvesen om sikring av broen? 
--------------------------------------------------------------------- 
Håper ordføreren tar seg tid til å svare på disse viktige spørsmålene til neste heradsstyremøtet. 
 
Med vennlig hilsen, 
Henrik Øksnes 
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